

---

---

**2nd Session, 58th Legislature  
New Brunswick  
64-65 Elizabeth II, 2015-2016**

---

---

---

---

**2<sup>e</sup> session, 58<sup>e</sup> législature  
Nouveau-Brunswick  
64-65 Elizabeth II, 2015-2016**

---

---

**BILL  
55**

**An Act to Amend the  
Financial Administration Act**

Read first time: June 29, 2016

Read second time:

Committee:

Read third time:

**PROJET DE LOI  
55**

**Loi modifiant la  
Loi sur l'administration financière**

Première lecture : le 29 juin 2016

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

---

---

**MR. BLAINE HIGGS**

---

---

---

---

**M. BLAINE HIGGS**

---

---



2016

**BILL 55**

**An Act to Amend the  
Financial Administration Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *The Financial Administration Act, chapter 160 of the Revised Statutes, 2011, is amended by adding after subsection 41(3) the following:*

**41(4)** At least 60 days before the day a scheduled general election is to be held, the Minister shall publish the financial statements of the Province for the previous fiscal year with respect to which the Auditor General has given an opinion in accordance with section 11 of the *Auditor General Act*.

**41(5)** At least 90 days before the day a scheduled general election is to be held, the Minister shall publish an updated version of the multi-year fiscal plan tabled with the main estimates for the current fiscal year.

**PROJET DE LOI 55**

**Loi modifiant la  
Loi sur l'administration financière**

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

**1** *La Loi sur l'administration financière, chapitre 160 des Lois révisées de 2011, est modifiée par l'adjonction de ce qui suit après le paragraphe 41(3) :*

**41(4)** Au moins soixante jours avant la date de la tenue des élections générales programmées, le ministre publie les états financiers de la province pour l'exercice financier précédent à l'égard desquels le vérificateur général a indiqué son avis en conformité avec l'article 11 de la *Loi sur le vérificateur général*.

**41(5)** Au moins quatre-vingt-dix jours avant la date de la tenue des élections générales programmées, le ministre publie une version actualisée du plan financier pluriannuel déposé avec le budget principal des dépenses pour l'exercice financier courant.